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Kære Joan Røge og Kgs. Enghave Lokaludvalg 
  
Tak for jeres henvendelse omkring situationen på Anker Jørgensens Plads og ved Hørdumsgade. Vi beklager, at vi 
ikke har haft mulighed for at vende tilbage tidligere.  
Som I ved var der ikke et flertal for at indføre et alkoholforbud på Anker Jørgensens Plads, da forslaget blev 
behandlet på Teknik‐ og Miljøudvalgets møde den 26. oktober 2020, men det er ikke udtryk for, at der ikke er bred 
opbakning i udvalget til, at der skal gøres noget ved problemerne på Anker Jørgensens Plads.   
  
Den midlertidige prøveperiode i forhold til Hørdumsgade udløb den 15. oktober, og da der stadigvæk ikke er skabt 
en tilfredsstillende, permanent løsning, som har afhjulpet problemerne på Anker Jørgensens Plads, har vi valgt at 
forlænge perioden frem til den 15. januar 2021. Det har vi gjort for at have tid til at få skabt en varig løsning, 
herunder afklare om byrummet ved Hørdumsgade kan gøres permanent. Derfor kan vi heller ikke afvise, at et 
alkoholforbud kan komme på tale, når der er skabt en varig løsning i enten Hørdumsgade eller et andet egnet sted.  
  
Forvaltningerne er netop nu ved at afklare hvordan nogle af de tiltag, som er skitseret i notatet fra 
SydhavnsCompagniet, kan indgå i et budgetinitiativ til overførselssagen i marts 2021 og vil holde jer løbende 
orienteret om den videre proces med at skaffe finansiering til en varig løsning. Endelig skal I vide at vi sætter stor 
pris på jeres engagement i denne sag, da en varig løsning også afhænger af lokal opbakning, hvilket vi i høj grad 
oplever, at der er, selvom vi ikke nødvendigvis alle er helt enige om hvilke tiltag, der skal tages i brug og hvornår. 
 
 

Med venlig hilsen  

Mia Nyegaard, socialborgmester og Ninna Hedeager Olsen, teknik‐ og miljøborgmester 


